
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Lorents 
Burman  

   

TEXAS Studiecenter är till för dem som vill kunna fullfölja sina studier på gymnasiet, Vux, 
högskolan, folkhögskolan/universitet. Verksamheten är ett ypperligt komplement till de 
kommunala och privata verksamheterna. Som elev på TExAS får man hjälp med att förbättra 
sina strukturer genom planering av sin studietid. TExAS erbjuder stöd utifrån anpassade 
metoder i en dessutom anpassad miljö. TExAS ökar flexibiliteten i Skellefteås 
utbildningssystem och verksamheten är en del av utbildningssystemets skyddsnät och 
kanske en sista utpost. TExAS finansieras av kommunstyrelsen och gymnasienämnden 
gemensamt. Nu har gymnasienämnden fattat beslut om finansiering, men inte 
kommunstyrelsen.  

   

Med anledning av det anförda vill jag ställa följande 
fråga:  

Kommer kommunstyrelsen att finansiera TEXAS även nästa år? 
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